
Komentář k Valné hromadě ČHS

Dne 26.3.2011 v Praze.

V zastoupení vedení teplického oddílu jsem se zúčastnil zasedání 
Valné hromady ČHS.

Můj pocit z konání této akce je velmi pozitivní. Domnívám se, že 
současné vedení ČHS s předsedou Z. Hrubým je zárukou aktivního 
přístupu ke všem problémům svazu. Vědí co chtějí, co chce svaz a co 
si přeji její členové. Samozřejmě budou vždy rozdíly v nazírání na 
spoustu bodů. Mám na mysli názory horolezců z Brna nebo Ostravy.

Mimo teplický oddíl jsem zastupoval i dubský oddíl takže s mandáty 
55 + 19 jsem měl dost silný hlas. Všechny potřebné materiály 
z jednání najdete na webové stránce horosvazu.

Několik málo postřehů:
Členství v UIAA. Možná víte, že UIAA byla jako organizace téměř 
nečinná, za co sklízela hodně kritiky, která vyústila ve vystoupení 
rakouského svazu z organizace. Totéž uvažovalo i ČHS a další svazy.
Po výměně předsedy a některých členů vedení a jejich přísliby na 
zlepšení činnosti a přístupu k členům se situace poněkud uklidnila.
Vedení ČHS, jehož předseda Zdeněk Hrubý se zúčastnil zasedání 
v Bormiu, podmínilo členství v UIAA na jeden zkušební rok.
Po výpadku Sazky z financování má svaz celkem jasný program 
financování činnosti. Za správný krok považuji zřízení komise 
mediální a propagační.

Svaz se snaží různými formami verbovat nové členy, protože dochází 
k malému odlivu členů (asi 150 členů ročně). Proto pokládám různé 
formy slev jak na vstupním poplatku tak v placení členských 
příspěvků za dobré a vstřícné. Pro informaci, svaz sdružuje cca 10 tis. 
členů.

Můj pocit, při složení svazu z tradičních horolezců a soutěžních lezců 
na bedně je trochu rozporný. Zatím to funguje, Je otázka jak dlouho. 
Jak jsem již v úvodu uvedl, vedení svazu je dobré, konstruktivní a 
vstřícné.

Děkuji oddílu za projevenou důvěru.

Gerhard Tschunko


